
Nord-Karmøy historielag - Vedlegg til søknad til Karmøy kommune 2023 

Arbeid gjennom året 2022. Vi har hatt 111 medlemmer. Vi har arrangert 9 styremøter, 2 
arkiveringsøkter, 6 åpne møter, 4 kulturhistoriske vandringer og 5 «Åpen Øvrebøstove». Et 
styremedlem har hatt 2 foredrag på Norheim kulturhus sitt arrangement «Kulturelt smågodt». 

Vår informasjonsplattform på Tidsmaskinen.no koster kr. 12.500 kr. for i året. Det ble lagt ut 
22 nye artikler i 2022. 

I tillegg legger vi ut informasjon på Facebook. Der har vi 1016 personer som følger sida. 

Vi laget 4 medlemsblader dette året. FrØ-bladet krever mye arbeid for redaksjonskomiteen, 
men er en viktig arena for formidling av mange ulike lokalhistoriske emner til medlemmene. 
En del blader deles også ut til andre som kommer på møtene våre. Vi vil prøve å trykke disse 
på trykkeri framover. Det vil gi oss en del utgifter. I tillegg ønsker vi å trykke bøker av 
tidligere utgitte FrØ-blad til å ha i vårt bibliotek. 

Planer for 2023 

Øvrebøstova: Vi har hatt «Åpen Øvrebøstove» ganger to-4 personer har vært innom disse 
kveldene. Nytt av året er at historielaget har hatt to grupper hver på 10 barn som et ledd i 
Torvastad menighet sin MFO, menighetens fritidsordning. Der presenterte vi stova og fortalte 
litt om Marie og Fridtjof Øvrebø og bøkene deres. 50 stykker var innom stova under 
Torvastad K/M sitt arrangement «Sommermarkedet». 

Arkivarbeid. Vi fortsetter arbeidet med å få systematisert og arkivert brev og annet 
arkivmateriale etter Fridtjof Øvrebø. Noe av arkivmaterialet kom fra Haugesund 
folkebibliotek sammen med boksamlingen vi fikk derfra, resten har vi fra vårt eget arkiv. Vi 
håper å få sluttført dette arbeidet i løpet av 2023 og få kommet i gang med å digitalisere dette 
slik at det blir tilgjengelig for offentligheten på vår hjemmeside. 

Stedsnavn. Vi jobber videre med innsamling av stedsnavn på Nord-Karmøy. Våren 2023 vil 
vi ferdigstille gårdene på Torvastad. Fra høsten 2023 jobber vi videre med Avaldsnes. Vi er 
også godt i gang på Fastlandssida. Ferdigstilte garder legges etter hvert på vår hjemmeside 
under tidsmaskinen.no. Karmøy kommune legger disse ut etter hvert på kommunekartet når 
det er tid til det. 

Skilt om Norges første bilferje. Vi håper å få satt opp skilt i Salhus på begge sider av sundet 
der Salhusferja gikk tidligere. Vi er i ferd med å søke midler til dette. Vi vil samarbeide med 
Kulturkontoret i kommunen om dette. 

Merking av Postvegen. Vi fikk ikke prosjektmidler på søknaden til Riksantikvaren om 
midler til merking av den gamle Postvegen fra Olavskjelda på Torvestadgården til Reheia på 
Utvik. Vi ønsker fortsatt å få dette gjort, men vi kan ikke prioritere dette i år. 

Bokprosjekt. Bokkomitéen ønsker å gi ut ny bok med reiseskildringene til Fridtjof Øvrebø. 
Dette er et treårig prosjekt og vi håper på bokutgivelse i 2025. Foreløpig mangler vi 
prosjektmidler. 

Mvh. 

Evy Johanne Vikingstad 
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